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ADVIESNOTA voor burgemeester en wethouders   Openbare besluitenlijst 
 
Zaaknummer: 8201-2023 
 
Medewerker : Letitia Bouwmeester 
Team : Maatschappelijke Ontwikkeling 
Datum : 13 februari 2023 
Portefeuillehouder : wethouder J. Compagner 

      
 
BIJLAGEN: 

 Vragen PvdA ;  
 Beantwoordingsbrief; 

Beiden zaaknr. 8203-2023 
 
AFSTEMMING MET  
 

  Actief openbaar 
  Niet actief openbaar 
  Actief openbaar, eerst contact met steller van deze adviesnota 

ONDERWERP 
Schriftelijke vragen PvdA ondersteuning verenigingen in relatie tot energiecrisis. 

 
BESLUIT burgemeester en wethouders 
 
In te stemmen met de beantwoording van de vragen van de fractie van de PvdA over ondersteuning aan 
verenigingen in relatie tot de energiecrisis 

 
 
SAMENVATTING 
 
Naar aanleiding van de berichtgeving in de media dat verenigingen mogelijk in de knel komen door de 
hoge energierekening en contributie voor een lidmaatschap wellicht onbetaalbaar wordt heeft de fractie 
van de PvdA vragen aan het college gesteld over de ondersteuning aan verenigingen in relatie tot de 
energiecrisis. 
 
Het college geeft middels bijgevoegde brief antwoord op de gestelde vragen van de PvdA-fractie. 
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INLEIDING 
 
De PvdA heeft n.a.v. onderstaande berichtgeving in de media een aantal schriftelijke vragen aan het 
college gesteld over de ondersteuning aan verenigingen in relatie tot de energiecrisis. 
 
In de afgelopen weken heeft het in de media ruimschoots de aandacht gekregen, dat ca. 40% van de 
amateursportverenigingen in Nederland in de knel komen door de hoge energierekening. De contributie 
dreigt onbetaalbaar te worden voor de ‘gewone man’, waardoor sport straks een luxe wordt. Het betreft 
niet alleen sportverenigingen, maar ook andere verenigingen (zoals muziekverenigingen). Dat vind de 
fractie van de PvdA Olst-Wijhe onacceptabel. 
 
Minister Helder zegt te hopen dat dankzij het energieplafond huishoudens geld overhouden en daardoor 
hun lidmaatschap voor (sport)verenigingen behouden. Maar volgens ons is hoop een uitgestelde 
teleurstelling. Op de site van de NOS (28 november) konden we lezen dat in Nederland inmiddels 80.000 
mensen hun lidmaatschap hebben opgezegd omdat zij de contributie niet meer kunnen opbrengen. Met 
alle gevolgen van dien.  
Verenigingen vormen een belangrijk onderdeel van de sociale basis. Een plek waar mensen van allerlei 
pluimage elkaar ontmoeten en met elkaar optrekken. Belangrijk voor de fysieke gezondheid, maar zeker 
ook voor de mentale gezondheid. Jongeren waarvan de ouders geldzorgen hebben raken daardoor uit 
zicht. Hele gezinnen raken daardoor uit zicht. Juist nu men de hulp het hardst nodig heeft. 
 
In dit kader heeft de PvdA-fractie de volgende vragen: 
 
1. Heeft u inzicht in bovenstaande problematiek bij de verenigingen in Olst-Wijhe? 
2. Zo nee, wat gaat u doen om dat inzicht alsnog te krijgen? Zo ja, hoe duidt u de problematiek bij de 

verenigingen in onze gemeente? 
3.  Is er volgens u reden om de verenigingen extra te ondersteunen in verband met de 

energiekosten? Zo ja, hoe gaat u dat doen. Zo nee, waarom niet? 
 
 
Het college geeft middels bijgevoegde brief antwoord op de gestelde vragen. 
 
 
BEOOGD RESULTAAT 
 
Middels bijgevoegde brief beantwoording van de door de fractie van PvdA gestelde vragen. 
 
KADER 
 
Niet van toepassing 
 
ARGUMENTEN 
 
Niet van toepassing 
 
DRAAGVLAK 
 
Niet van toepassing 
 
DUURZAAMHEID 
 
Niet van toepassing 
 
RISICO’S (financieel/juridisch) 
 
Niet van toepassing 
 
FINANCIËLE CONSEQUENTIES 
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Niet van toepassing 
 
AANPAK/UITVOERING 
Na het besluit van het college kan de bijgevoegde brief met beantwoording van de vragen aan de fractie 
van de PvdA, worden toegezonden. 
 
 
 


